
Protokoll Styrelsemöte 20/8 2023

Närvarande: Mats, Ann-Louise, Agne, Ulrika, Björn och Helen

Frånvarande: Sanna

Plats: Mats

1. Formalia

Ordförande förklarade mötet öppnat.

2. Val av sekreterare.

Helen väljs som sekreterare

3. Val av justerare.

Vi stryker detta då den ordinarie gången är att sekreteraren skickar ut protokollet för
översyn till samtliga styrelsemedlemmar som skyndsamt svarar ok eller meddelar
synpunkter. När kommunikation är klar publiceras protokollet på hemsidan
(stockevik.nu)

4. Föregående protokoll, uppföljning.

Vägskylt för Västernäsvägen som ska sitta på Rolanders lider (källarvind) är beställd
enligt samma modell som badplats skylten.

5. Godkännande av förslag till agenda

Förslaget bifalles.

6. Nya styrelsens arbets- och ansvarsfördelning

Rollerna som kassör (Björn), “handyman” (Agne) och sekreterare (Helen), behålls.
Tidigare har övriga tre ledamöter haft ansvar för simskolan med Sanna som
sammankallande. Mötet beslutar att Sanna, Ann-Louise och Ulrika, som är ny
ledamot, fortsätter med detta tills vidare.

● Mötesdatum

Styrelsen beslutar om följande fasta mötesdatum: 22/10-23, hos Agne, 14/1-24,
21/4-24 samt förslag på datum för årsmöte 16/6-24. Vid behov sätts extra möten in.
Mats pratar med Belysningssamfälligheten om datum för årsmötet.

www.stockevik.net

http://www.stockevik.net/


● Kommunikation, hemsida etc.

Från och med nu använder vi enbart den nya hemsidan, stockevik.nu. Inget nytt
kommer att publiceras på den gamla (stockevik.net). Sidan kommer att vara
tillgänglig fram till årsskiftet. Björn är webbmaster för den nya sidan så skicka till
honom om man vill ha något publicerat. Björn och Helen konfererar om vad vi ska
lyfta över från den gamla sidan till den nya. Vi kommer att erbjuda
Belysningssamfälligheten att publicera sina protokoll. Dock lite oklart hur man ska se
på Bastuföreningens material och en del annat som ligger på den gamla sidan.

7. Årets simskola, uppföljning

Då Sanna är frånvarande och ingen annan har helt koll på detta så blir det kassörens
redovisning som får stå för det. En kvalificerad gissning är att i år kommer simskolan
att gå back för första gången, ca 20 000 kr. För tidigt att vara mer precis då det ännu
inte kommit faktura för tröjor eller simmärken. 46 elever var anmälda och vi hade fyra
simlärare. Simskolegruppen uppmanas att intensifiera marknadsföringen och vara
ute i god tid. Om beslutet är att simskolan alltid börjar vecka 27 kan man ju direkt
annonsera det på hemsidan.

8. Föreningens ekonomi, nuläge

Kassören redogjorde för kassaläget som är 64 723 kr + 2620 kr. Föreningen har gett
ett räntefritt lån till belysningsföreningen om 100 000 kr. Detta ska återbetalas på fem
år med 20 000 kr per år. Första återbetalningen är vid årsskiftet. I dagsläget har vi 95
medlemmar. Det är en avsevärd minskning mot förra året då vi hade ca 150
medlemmar. Ordförande åtar sig att förtydliga Samhällsföreningens berättigande på
Facebook-sdian ( vad händer i Stockevik). Även en ambition att att återinföra
simskolefesten. Björn ska kontrollera att QR-koderna för att betala in årsavgiften är
ok.

9. VA-frågan: §6 Vattentjänstlagen

Enligt lagen ovan har boende rätt att bli anslutna till kommunens VA och det är
kommunens skyldighet att utföra detta. Dock krävs att området är ett s.k.
verksamhetsområde. För att Stockevik ska kunna bli det krävs ett politiskt beslut.
Mats kommer att kontakta kommunen om detta.

10. Förvaring åkgräsklippare

Åkgräsklipparen är åter pigg och rask men behöver ha ett hem. I dagsläget kan det
finnas en möjlig lösning.

www.stockevik.net

http://www.stockevik.net/


11.Övriga frågor

● Äskning pengar
○ Agne kommer att äska pengar från kommunen för de delar som vi inte fick i

förra omgången. I första hand gäller det ledstänger för trapporna på ömse
sidor om hopptornet. Ledstängerna ska stå i berget så att det blir lite lättare
att ta sig upp och ned till själva trappan. Agne kommer även att äska pengar
för att laga vägen ner till badet.

● Byggnadsställning
○ Samhället äger en byggnadsställning som har vandrat runt lite. Någon fast

förvaring för den finns inte i dagsläget men det är viktigt att Agne, som är
handyman, vet vem som har den och vem som står näst på tur.

● Röjsåg
○ Föreningen äger även en röjsåg som går att låna. Lite oklart i dagsläget var

den har sin adress. Troligen på Apeldalsvägen 4.
● Förslag till nya tröjor

○ Agnes dotter har gjort förslag på tryck till nya tröjor. Bifogas här.
Simskolegruppen får i uppdrag att ta ställning till det.

● Arbetsdag med upptagning
○ Upptagning av flotte, bojar och trappor kommer att ske söndag 17/9 kl 10.

Samling i hamnen.

Mats Erasmie Helen Mattsson

Ordförande Sekreterare

www.stockevik.net

http://www.stockevik.net/

